
Zápisnica 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Petrovice, konaného dňa  11.12.2024 
 

Prítomní: Štefan Hlavoň,  starosta 
                  Martin Hulín,  Daniel Hrtánek, Štefan Chlebina, Martin  
                  Legéň, František Mravec, Miroslav Uriček, Pavol Žídek, Jana Žídeková, 
                  Jozefína Šipková kontrolórka, Daniela Blašková zapisovateľka. 
Neprítomný Michal Hlavoň 
 
Hostia:     Štefan Gužík, Dušan Keblúšek 
 
Program: 1. Otvorenie zasadnutia .             
                  2. Určenie overovateľov zápisnice. 
                  3. Voľba návrhovej komisie.  
                  4. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia  
                      Obecného zastupiteľstva. 
                  5. Rozbor hospodárenia OcÚ Petrovice za III. štvrťrok 2024,  
                       rozpočtové opatrenia. 
                  6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Petrovice k návrhu rozpočtu  
                      na rok 2025. 
                  7. Schválenie rozpočtu na rok 2025. 
                  8. Schválenie VZN. 
                  9. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2025.       
                10. Zloženie inventarizačných komisií.  
                11. Rôzne. 
                12. Diskusia. 
                13. Návrh na uznesenie. 
                14. Záver. 
 
 Na zasadnutie OZ boli poslanci pozvaní  písomnou pozvánkou. Rokovanie 
viedol starosta obce pán  Štefan Hlavoň. Hlasovanie počas rokovania verejné. 
 
K bodu 1.:  Rokovanie OZ otvoril a prítomných poslancov  privítal  starosta obce 
pán Štefan Hlavoň, predložil  k  schváleniu program rokovania. 
Hlasovanie:  za   Martin Hulín,  Daniel Hrtánek,  Štefan Chlebina, Martin Legéň, 
František Mravec, Miroslav Uriček, Pavol Žídek, Jana Žídeková. Proti 0. Zdržal sa 
0.  
 



K bodu 2.- 3.:  Za overovateľov zápisnice boli určení – Daniel Hrtánek, Jana 
Žídková.   Do návrhovej komisie boli zvolení –  Štefan Chlebina, Martin Legéň.  
Hlasovanie:  za  Martih Hulín,  Daniel Hrtánek,  Štefan Chlebina, Martin Legéň, 
František Mravec, Miroslav Uriček,  Pavol Žídek, Jana Žídeková. Proti 0. Zdržal 
sa 0.  

K bodu 4.: Starosta pán Štefan Hlavoň – na minulom zasadnutí bolo uložené 
preveriť poškodenie komunikácií v Setechove a na Barborku. Niektoré 
poškodenia boli zaliate, pri kaplnke v Setechove sa komunikácia stále 
prepadáva, bude potrebné na jar zistiť dôvod prepadu a vykopať miesto 
a zasypať, zhutniť. Taktiež správa ciest robí vysprávky hlavnej cesty. V úseku na 
horný koniec po vybudovaní prípojky k novostavbe vedľa p.Levku, stavebník 
komunikáciu opraví.    
Vykonať obhliadku nebezpečných stromov – tieto budú pracovníci Obce 
postupne orezávať od januára 2025.  
 
K bodu 5.:  
Účtovníčka OcÚ pani Daniela Blašková predložila rozbor hospodárenia za III. 
štvrťrok 2024. Rozpočet obce na rok 2024 bol zostavený ako vyrovnaný 
nasledovne: na strane príjmov 1 420 500,- + príjmy školy 20 000,- spolu 
1 440 500,- €, na strane výdavkov 1 075 755,- €, + výdavky školy 364 745,- €, 
výdavky spolu 1 440 500,- €. Plnenie príjmov za prvý polrok bol: rozpočet OcÚ  
1 420 500,- €, upravený rozpočet  1 671 699,- € plnenie 1 308 931,31  t.j.78% 
Škola      20 000,- €, upravený rozpočet  30 000,- €, plnenie  22 538,75 t.j.75% 
Spolu pr.1440500,-€, uprav. rozpočet 1 701 699,-€, plnenie 1 331 470,06 t.j. 
78% 
Na strane výdavkov: 
OcÚ 1 075 755,-€, uprav.rozpočet  1 293 802,- €,  čerpanie    829 908,27 t.j.64%    
Škola  364 745,-€, uprav.rozpočet      407 897,-€,  čerpanie     344 471,19 t.j.84% 
Spolu1 440 500,-€,upr.rozpočet      1 701 699,-€ , čerpanie   1174 379,46t.j. 69%   
Rozbor hospodárenia prerokovala finančná komisia a odporúča rozbor 
hospodárenia za III. štvrťrok 2024 zobrať na vedomie.     
Poslanci rozbor hospodárenia za III. štvrťrok 2024 zobrali na vedomie. 
Hlasovanie: za Martin Hulín,  Daniel Hrtánek,  Štefan Chlebina, Martin Legéň, 
František Mravec, Miroslav Uriček, Pavol Žídek, Jana Žídeková. Proti 0. Zdržal sa 
0.  
Účtovníčka OcÚ predložila rozpočtové opatrenia starostu.   
Rozpočet na rok 2024  bol zostavený ako vyrovnaný. Rozpočtovým opatrením č. 
7/2024 sa mení nasledovne: schválený rozpočet 1420500,- € úprava rozpočtu  
na 1624838,- €. K navýšeniu rozpočtu došlo  navýšením príjmov  rozpočtu  
o 45530,- € a to transfer na ZŠ 25000,- €, transf. obedy zdarma 33,- €, zníženie 



tr. na životné prostredie -33,- €, navýšenie transferu pre ZpS 20530,- €,. Na 
strane  výdavkov  bola urobená úprava rozpočtu vo výške 20530,- a 25000- 
rozpočtuje škola. 
Rozpočtové opatrenie č. 8/2024 
Rozpočtovým opatrením  8/2024 dochádza k úprave rozpočtu na strane 
príjmov – schválený rozpočet 1 420 500,- , upravený na 1 708 630,- €, t.j.  
opatrením č.8/2024 navýšenie prostriedkov o 36931,- €, na strane príjmov 
v dôsledku zvýšenie transferu na ZŠ 17900, Obec upravila rozpočet na 
výdavkových položkách vo výške 13891,- €. 
Rozpočet Obce ostáva vyrovnaný vo výške 1 708 630,- €.  
Rozpočtové opatrenia prerokovala finančná komisia a odporúča OZ rozpočtové 
opatrenia č. 7/2024, 8/2024  zobrať na vedomie. 
Poslanci rozpočtové opatrenia starostu obce 7/2024, 8/2024 zobrali na 
vedomie.  
 
K bodu 6.:  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu Obce Petrovice 
na rok 2025 s výhľadom na roky 2026-2027. Hlavná kontrolórka odporúča OZ 
Petrovice návrh rozpočtu obce Petrovice na rok 2025 schváliť, návrh rozpočtu 
obce Petrovice na roky 2026-2027 zobrať na vedomie. Poslanci stanovisko 
hlavnej kontrolórky zobrali na vedomie. 
 
 
K bodu 7.: Starosta obce predložil návrh rozpočtu na rok 2025, rozpočet je 
zostavený ako vyrovnaný. Na strane príjmov vo výške 1 566 465,- aj na strane 
výdavkov vo výške 1 566 465,- €. Rozpočet počíta so znížením objemu 
podielových daní, museli sme pristúpiť k zvýšeniu poplatku za komunálny 
odpad a museli sme prihliadať na zvýšenie DPH. Od 1.1.2025 financovanie 
materskej školy formou transferu zo ŠR – normatív na MŠ.  V roku 2025 je 
rozpočtované vypracovanie Územného plánu  obce Petrovice, rekonštrukcia 
miestnych komunikácií, údržba budovy MŠ,  predložený návrh rozpočtu na rok 
2025 bez výhrad schválili.  
Hlasovanie: za   -   Martin Hulín,  Daniel Hrtánek,  Štefan Chlebina, Martin 
Legéň, František Mravec, Miroslav Uriček, Pavol Žídek, Jana Žídeková. Proti 0. 
Zdržal sa 0.      
Vo výhľade na roky 2026 a 2027 je rozpočtované  v  1 566 465,-€ na strane 
príjmov aj výdavkov.  
Poslanci predložený návrh rozpočtu  s výhľadom na roky 2026 -2027 zobrali na 
vedomie. 
 
 



K bodu 8.: Starosta obce pán Štefan Hlavoň predložil poslancom   
-VZN č. 3/2024 o poskytovaní opatrovateľskej služby. Obec na základe potreby 
občanov bude poskytovať opatrovateľskú službu. Vo VZN sú podmienky 
poskytovania opatrovateľskej služby v obci Petrovice, úhrada za poskytovanie 
služby 2,50 €. Poslanci VZN č. 3/2024 o poskytovaní opatrovateľskej služby 
schválili 
Hlasovanie: za - Martin Hulín, Daniel Hrtánek,  Štefan Chlebina, Martin Legéň, 
František Mravec, Miroslav Uriček, Pavol Žídek, Jana Žídeková. Proti 0. Zdržal sa 
0 
-VZN č.2/2024 o výške mesačného príspevku za pobyt dieťaťa v materskej 
škole, školskom klube detí a o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
a podmienky úhrady v zariadeniach školského stravovania – vo VZN sa upravuje 
výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej 
jedálni, školskom klube detí a v materskej škole. Poslanci VZN č. 2/2024 
schválili. 
Hlasovanie: za - Martin Hulín, Daniel Hrtánek,  Štefan Chlebina, Martin Legéň, 
František Mravec, Miroslav Uriček, Pavol Žídek, Jana Žídeková. Proti 0. Zdržal sa 
0 
-Dodatok č. 1 k VZN obce Petrovice  č 2/2019 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Starosta informoval 
poslancov, že  Obec dopláca na vývoz  odpadov, po zvýšení DPH by doplácala 
ešte viac, čo nemôže, preto sme museli prikročiť k zvyšovaniu poplatku za vývoz 
komunálneho odpadu. Taktiež je nárast odpadu, pokiaľ by občania viac triedili 
odpad, znížil by sa objem odpadov a tým i náklady na jeho likvidáciu. Požiadal 
poslancov o propagáciu triedenia odpadov a usmerňovanie občanov. Poslanci 
navrhujú zvážiť požiadanie o zavedenie vývozu odpadov pomocou čipov na 
popolniciach. Starosta súhlasí, ale sú skúsenosti, že  v snahe zníženia odpadov 
v nádobe odpad roznášajú do iných miest, obcí alebo tvoria čierne skládky. 
Navýšenie poplatku za odpad je na 0,13/osoba/deň. Poslanci dodatok č. 1 
k VZN obce Petrovice č. 2/2019 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady schválili.Hlasovanie: za - Martin 
Hulín, Daniel Hrtánek,  Štefan Chlebina, Martin Legéň, František Mravec, 
Miroslav Uriček, Pavol Žídek, Jana Žídeková. Proti 0. Zdržal sa 0 
  
K bodu 9.: Hlavná kontrolórka Jozefa Šípková predložila poslancom plán 
kontrolnej činnosti na I. polrok 2025. Vymenovala základné úlohy hlavnej 
kontrolórky obce na I. polrok 2025 a obsah kontrolnej a ostatnej činnosti 
hlavnej kontrolórky obce. Poslanci plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2025 
schválili a zároveň poverili hlavnú kontrolórku vykonať kontroly v zmysle Plánu 
kontrolnej činnosti na I. polrok 2025. Hlasovanie: za   -   Martin Hulín, Daniel 



Hrtánek,  Štefan Chlebina, Martin Legéň, František Mravec, Miroslav Uriček, 
Pavol Žídek, Jana Žídeková. Proti 0. Zdržal sa 0 
 
K bodu 10.: Starosta vydal príkaz na vykonanie  inventarizácie majetku 
k 31.12.2024, inventarizácia sa bude vykonávať   od 13.12.2024 do 15.1.2025. 
Poslanci schválili zloženie inventarizačných komisií  OcÚ – Štefan Hlavoň, Anna 
Chlebinová, Anna Mokryšová, Daniela Blašková, DHZ Petrovice – Štefan 
Chlebina, Štefan Hlavoň, Daniela Blašková, DHZ Setechov – Miroslav Uriček, 
Ľuboš Kalman, Daniela Blašková, ZpS – Anna Pláňavská, Elena Kalužná, Daniela 
Blašková.  
Hlasovanie: za - Martin Hulín, Daniel Hrtánek,  Štefan Chlebina, Martin Legéň, 
František Mravec, Miroslav Uriček, Pavol Žídek, Jana Žídeková. Proti 0. Zdržal sa 
0 
 
K bodom 11. - 12. 

- Starosta obce pán Štefan Hlavoň informoval poslancov o rokovaniach 
ohľadom vysporiadania miestnych komunikácií s Advokátskou 
kanceláriou BUKNA. Advokátska kancelária vypracovala právny rozbor 
k vysporiadaniu pozemkov pod existujúcimi a navrhovanými cestami. 
Poslanci súhlasia s pokračovaním v spolupráci s Advokátkou kanceláriou 
BUKNA.  
 

- Starosta obce pán Štefan Hlavoň informoval poslancov o ukončení 
rekonštrukčných prác na strechách bytových domov v Setechove 
a Petroviciach. Strecha v Setechove bola v horšom stave ako 
v Petroviciach. V Petroviciach boli zateplené vikiere, izolácia strechy bola 
v zlom stave. V Setechove taktiež izolácia bola už zlá, strešné okná boli 
zle osadené, opravili sa najvyššie balkóny. 
Ďalej starosta informoval, že v materskej škole vymeníme vnútorné 
dvere podľa požiadaviek /bez skla/. 
 

- Michaela Bukovinská, Setechov 535, Petrovice – žiadosť o pridelenie bytu 
v 16 bj. Setechov. Poslanci žiadosť zobrali na vedomie. 
 

- Poslanec pán Štefan Chlebina – po obci sú pripomienky, že hasiči 
pomáhajú pri akciách len za peniaze. Hasiči pomáhajú nezištne, majú 
schválený  rozpočet. Na ďalšiu činnosť chodia na brigády – vypaľovanie 
po ťažbe dreva, organizujú zábavy.  
 

 



- Poslanec pán Pavol Žídek – na zasadnutí valného zhromaždenia 
Pozemkového spoločenstva súkromných vlastníkov Petrovice práve 
hasičov pochválili a schválili im dotáciu 3000,- na zakúpenie 
protipožiarnych odevov  - zásahových. 
 

- Poslanec  pán Miroslav Uričko – sa informoval, či už je spustená zimná 
údržba komunikácií – v sobotu padal sneh a bola cesta nebezpečne 
zamrznutá a v Setechove nebol traktor posýpať komunikácie. Ohŕňanie 
komunikácií by mal pracovník robiť skôr, nie až keď ľudia idú do práce. 
Taktiež sa informoval o osvetlení multifunkčného ihriska v Setechove, 
nakoľko chcú teraz hrať na ihrisku hokej. 

 
- Starosta – v sobotu bol aj on osobne v Setechov spolu s traktoristom, 

taktiež rozviezli soľ občanom, ktorí sú ochotní pomôcť pri údržbe 
komunikácií. Osvetlenie MFI v Setechove je objednané u pána 
Pradeniaka, ktorý z časových dôvodov toto nestíha  realizovať.  

- Zástupca starostu pán Martin Hulín sa informoval o problémoch, ktoré 
boli v materskej škole. Pozval poslancov na benefičnú akciu 14.12.2024 
a 29.12.2024 turnaj na MFI Petrovice o pohár starostu obce. 
 

- Starosta – riešili sa výhrady rodičov voči učiteľkám, pani učiteľky voči 
nepedagogickým zamestnancom. Vzniknutú situáciu riešila pani 
riaditeľka v spolupráci so starostom a po spoločnej konzultácii všetkých 
dotknutých  sa  problémy vysvetlili.   

 
- Pán farár Štefan Gužík – poďakoval starostovi, poslancom 

a zamestnancom OcÚ za spoluprácu. 
 

- Starosta obce – poďakoval pánovi farárovi za príkladnú spoluprácu medzi 
cirkvou a obcou.  

 
- Budúce zasadnutie OZ 12.3.2025 

 
Starosta dal hlasovať za ukončenie diskusie.   
Hlasovanie:  za   Martin Hulín,  Daniel Hrtánek,  Štefan Chlebina, Martin Legéň, 
František Mravec,  Miroslav Uriček,  Pavol Žídek, Jana Žídeková. Proti 0. Zdržal 
sa 0 
 
 
 



K bodu 13.: Návrh na uznesenie, z ktorého vyplývajú jednotlivé uznesenia 
Obecného zastupiteľstva Petrovice,  predložil pán Martin Legéň. 
Hlasovanie:  za  Martin Hulín,  Daniel Hrtánek,  Štefan Chlebina, Martin Legéň, 
František Mravec,  Miroslav Uriček, Pavol Žídek, Jana Žídeková. Proti 0. Zdržal 
sa 0.  
 
K bodu 9.: - starosta obce pán Štefan Hlavoň poďakoval poslancom, 
pracovníkom OcÚ, pánovi farárovi za spoluprácu a pomoc pri riadení Obce, 
poprial pokojné prežitie vianočných sviatkov a v roku 2025 veľa zdravia, šťastia, 
lásky a spokojnosti a  zasadnutie OZ ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                             ................................................... 
                                                                              Štefan Hlavoň, starosta obce        
 
 
Overovatelia zápisnice 
 
Daniel Hrtánek                                           ................................................................. 
 
Jana Žídeková                                             .................................................................                                                                       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Petrovice, 11.12.2024  

 

Uznesenie č. 158/2024 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice schvaľuje  predložený program zasadnutia 
11.12.2024.  
 
Uznesenie č. 159/2024 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie   rozbor hospodárenie za III. 
štvrťrok 2024.  
 
Uznesenie č. 160/2024 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie rozpočtové opatrenia 
starostu č. 7/2024, 8/2024. 
 
Uznesenie č. 161/2024 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie stanovisko hlavnej 
kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2025 a viacročného rozpočtu s výhľadom 
na roky 2026-2027. 
 
Uznesenie č. 162/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje  bez výhrad Rozpočet obce 

Petrovice na rok 2025 

 
Uznesenie č. 163/2024 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie návrh rozpočtu s výhľadom 
na roky 2026-2027.  
 
Uznesenie č. 164/2024 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice schvaľuje   VZN č.1/2024 o poskytovaní 
opatrovateľskej služby v obci Petrovice.  
 
Uznesenie č. 165/2024 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice schvaľuje   VZN č.2/2024 o výške mesačného 
príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, školskom klube detí a o výške 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v zariadeniach 
školského stravovania. 



Uznesenie č. 166/2024 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice schvaľuje  Dodatok k  VZN obce Petrovice č. 
2/2019 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady.  
  
Uznesenie č. 167/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje  plán činnosti hlavnej 
kontrolórky  na 1. polrok 2025, zároveň  ju poverujú  vykonať kontroly v zmysle 
Plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2025. 
 
Uznesenie č. 168/2024 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice schvaľuje   inventarizačné komisie pre 
inventarizáciu majetku od 13.12.2024 – 15.1.2025,  k  31.12.2024 
OcÚ – Štefan Hlavoň, Anna Chlebinová, Anna Mokryšová, Daniela Blašková 
DHZ Petrovice – Štefan Chlebina, Štefan Hlavoň, Daniela Blašková 
DHZ Setechov –  Miroslav Uriček, Ľuboš Kalman,  Daniela Blašková 
ZpS Petrovice – Anna Pláňavská, Elena Kalužná, Daniela Blašková. 
 
Uznesenie č. 169/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje vysporiadavanie pozemkov 
pod cestami v spolupráci s Advokátskou kanceláriou BUKNA. 
 
Uznesenie č. 170/2024 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie    žiadosť pani Michaely 
Bukovinskej, Setechov 535, Petrovice, o pridelenie  obecného nájomného bytu 
v 16 b.j. Setechov. 
 
 
 

 
                                                                            ................................................... 
                                                                                Štefan Hlavoň, starosta obce 
 
Overovatelia zápisnice 
 
Daniel  Hrtánek                                         ................................................................. 
 
Jana Žídeková                                            ................................................................ 
 
 



 

 
 
 
 
 

 

 
            

 

 
 


